
 

 - 1 -  

 

漫遊數據之用量扣減次序 - 條款及細則 

 

當客戶同時申請了多於一項漫遊服務，或月費計劃已包括漫遊數據/數據自遊行，一般情況下，於相同覆蓋漫

遊地區使用數據之用量扣減次序，如下︰ 

1. 「內地及澳門 3 日通行證」/ 「內地及澳門 3 日通行證」套票計劃 

2. 「共享大中華」月費計劃 

3. 「5G 數據港日自「遊」行月費計劃」/「5G 數據三地自「遊」行月費計劃」/ 「5G 內地港澳三

地數據計劃」 

4. 「內地及港澳共享數據」* 

5. 「內地及澳門數據包」* 

6. 「自遊數據王 (10GB)」 

7.  升級版「世界更自遊」 

8. 「自遊數據王」 

9. 「數據漫遊日費計劃」/「RoamLite 日費計劃」/「世界更自遊」/「世界更優越」 

 

有關以上或其他不在上列之漫遊產品用量扣除及收費詳情，請聯絡 3 客戶熱線。不同服務計劃均須獨立收

費。 

3 香港保留隨時修改以上內容，以及暫停或終止以上漫遊服務或月費計劃之任何部份而不作另行通知，尤其

於漫遊合作商與 3 香港終止合作的情況下。如有任何爭議，3 香港保留最終決定權。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*如客戶身處內地或澳門，並用畢「內地及港澳共享數據」或「內地及澳門數據包」所包含之數據用量後，客戶只可選

用相關之增值選項，或「內地及澳門 3 日通行證」/ 「內地及澳門 3 日通行證」套票計劃，以繼續於「內地及港澳」或

「內地及澳門」使用漫遊數據。 
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Roaming data usage deduction order – Terms and Conditions 

 

When a customer applies for more than one roaming service at the same time, or when roaming data is included in 

the monthly plan, the order of data usage deduction on the overlapped destinations is as follows: 

1. ‘Mainland China & Macau 3-Day Pass’ / ‘Mainland China & Macau Travel Data Pass Package’ 

2. ‘Greater China Monthly Plan’ 

3. ‘5G Data Roam Like Home Monthly Plan (Hong Kong/ Japan)’ / ‘5G Data Roam Like Home Monthly Plan’ / ‘5G 

Mainland China-HK-Macau Plan’ 

4. ‘Mainland China-HK-Macau Shared Data’* 

5. ‘Mainland China-Macau Data Pack’* 

6. ‘Roam-in-Command (10GB)’ 

7. Upgraded ‘GETAWAY Travel Service’ 

8. ‘Roam-in-Command’ 

9. ‘Data Roaming Daily Pass’ / ‘RoamLite Pass’ / ‘GETAWAY Travel Service’ / ‘GETAWAY Deluxe Travel Service’ 

 

For details of usage deduction and charges of the above or other roaming products not listed above, please contact 3 

Customer Services Hotline for service fees details. Different service plans are subject to separate charges. 

 

3HK reserves the right to amend the above content and to suspend or terminate any part of the above roaming 

services or monthly plans at any time without prior notice, in particular in the event of termination of the roaming 

partner's co-operation with 3HK. In case of any dispute, the decision of 3HK shall be final. 

 

 

 

 

 

 

*If customers have used up the roaming data from the ‘Mainland China-HK-Macau Shared Data’ or 

‘Mainland China-Macau Data Pack’ while in China or Macau, they either top-up the respective pack or 

subscribe to the ‘Mainland China & Macau 3-Day Pass’/ ‘Mainland China & Macau Travel Data Pass 

Package’ to continue to using data in China or Macau.  
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